
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 205
van KLAAS SLOOTMANS
datum: 3 augustus 2023

aan BENJAMIN DALLE
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD, MEDIA EN ARMOEDEBESTRIJDING

Gerechtelijk onderzoek VRT  -  Stand van zaken

Op het einde van mei 2021 raakte bekend dat in de nasleep van het forensisch rapport van 
Audit Vlaanderen een onderzoeksrechter was gevorderd en dat het parket van Brussel een 
gerechtelijk onderzoek was gestart naar mogelijke onregelmatigheden bij de openbare 
omroep. Nog geen maand later volgden in het raam van dat onderzoek een aantal 
huiszoekingen bij mogelijke betrokkenen en de VRT. Daarna volgde echter een 
oorverdovende stilte. 

Ik besef dat het geheim van het onderzoek moet worden gerespecteerd en het is natuurlijk 
ook een publiek geheim dat de gerechtelijke molens in ons land niet bepaald bekendstaan 
voor de snelheid waarmee ze plegen te draaien, maar intussen zijn we ruim twee jaar na 
dato.

1. Is dat gerechtelijk onderzoek intussen afgerond?

2. Zo niet, kan de minister een stand van zaken geven?



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD, MEDIA EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 205 van 3 augustus 2023
van KLAAS SLOOTMANS

VRT laat mij weten dat voor zover zij hiervan weet heeft, het gerechtelijk onderzoek nog 
loopt. 
Meer informatie heb ik hierover niet.  


